
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Komisja Budżetu i Finansów 

 

Protokół nr 109 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 
 

109 Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 5 marca 2024 roku  

w Urzędzie Miejskim w Kuźni Raciborskiej. 
 

 

Obrady rozpoczęto 5 marca 2024 roku o godz. 13:30, a o godz. 16:00 tego samego dnia wprowadzono 

przerwę w Komisji do dnia 7 marca br. Obrady ponownie rozpoczęto 7 marca 2024 roku o godzinie 

14.40 i zakończono o godzinie 14.50. 
 

 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków Komisji Budżetu i Finansów. 
 

Obecni członkowie Komisji: 
 

 

1. Ernest Drazik 

2. Elżbieta Kozłowska 

3. Grażyna Tokarska 

4. Ilona Wróbel - nieobecna 
 

oraz 
 

 

Paweł Macha – Burmistrz Miasta 

Anna Szostak – Skarbnika Miasta 

Gerard Depta – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Roman Wilk – Radny Rady Miejskiej 

Krzysztof Melnarowicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni 

Raciborskiej 

Tadeusz Prandzioch - Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej 

Łucjan Węglorz - Kierownik Działu Eksploatacyjno-Administracyjnego w Zakładzie Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej 

Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami 

Patrycja Treffon – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Michalina Komarek - Inspektor ds. Ochrony Przyrody i Ochrony Zwierząt 

Magdalena Czech-Majer – Inspektor ds. Środków pomocowych 

 

Załącznik nr 1 Lista obecności na posiedzeniu Komisji 

 
 

 

 

Spotkanie rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Pani Grażyna Tokarska. 

Przewodnicząca odczytała planowany porządek obrad – nie wniesiono uwag. 

 

Załącznik nr 2 Porządek obrad 

 

 



 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 108 z 30.01.2024 r. 

Uwag nie wniesiono. 
Protokół przyjęto jednogłośnie. 

 

2. Gospodarka komunalna i mieszkaniowa - strategia Gminy. 

a) stan techniczny budynków będących mieniem gminy; 

Dyskusja dotycząca potrzeb związanych z remontem budynków mieszkalnych należących do Gminy 
Kuźnia Raciborska. 

Przedstawiciele ZGKiM-u omówili zestawienia przygotowane dla Komisji. 

Burmistrz Paweł Macha poinformował Komisję o swojej wizycie na budowanych inwestycjach SIM, 
gdzie bloki budowane są w tej samej technologii jak nasze. 

Podczas dyskusji dotyczącej budynku mieszkalnego w Rudach, Przewodnicząca Komisji 
zawnioskowała o ujęcie w planie zagospodarowania przestrzennego działkę przy ul. Szkolnej 10.  

Przewodnicząca Komisji zaproponowała dyrektorowi ZGKiM-u, aby przygotowali strategię dotyczącą 
planu remontów bloków na terenie Gminy Kuźnia Raciborska. Strategia pozwoli przygotować lepiej 
plan budżetu dla jednostki tak, aby sukcesywnie można było remontować bloki.   

Załącznik nr 3 Zestawienie ZGKiM-u – konieczność wymiany źródeł ciepła w budynkach gminnych 
zarządzanych prze ZGKiM ze względu na ustawę antysmogową. 

 

Załącznik nr 4 Zestawienie ZGKiM-u – konieczne prace remontowe do wykonania w budynkach 
gminnych zarządzanych przez ZGKiM. 

 

b) sprzedaż mieszkań, nieruchomości w latach 2022 i 2023. 

Temat sprzedaży nieruchomości i mieszkań omówiły panie Małgorzata Pabian i Joanna Migus. 

 

Załącznik nr 5 Informacja Referatu GN sprzedaż lokali mieszkalnych z zastosowaniem 90 % 
bonifikaty. 

Załącznik nr 6 Informacja Referatu GN dotycząca sprzedaż nieruchomości w latach 2022-2023. 

 

 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

- Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kuźnia Raciborska w 2024 roku”. 

Projekt uchwały omówiła Pani Michalina Komarek oraz Patrycja Treffon. 
Uwag nie wniesiono. 
Opinia Komisji: pozytywna. 

Załącznik nr 7 Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kuźnia Raciborska w 2024 roku”. 

 

- Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Projekt uchwały omówiła Pani Magdalena Czech-Majer. 
Uwag nie wniesiono. 

Opinia Komisji: pozytywna. 



 

Załącznik nr 8 Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków. 

- Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Umowy Partnerskiej w celu wspólnej realizacji 
projektu pt.: „Zwiększenie efektywności energetycznej poprzez termomodernizację w budynkach 
gminnych na terenie gminy Kuźnia Raciborska oraz budynku ekspozycyjnego Muzeum w Raciborzu 
przy ul. Chopina 12” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w 
ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021-2027, 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Magdalena Czech-Majer. 
Uwag nie wniesiono. 

Opinia Komisji: pozytywna. 

 

Załącznik nr 9 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Umowy Partnerskiej w celu wspólnej 
realizacji projektu pt.: „Zwiększenie efektywności energetycznej poprzez termomodernizację w 
budynkach gminnych na terenie gminy Kuźnia Raciborska oraz budynku ekspozycyjnego Muzeum w 
Raciborzu przy ul. Chopina 12” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021-2027, 

 

- Uchwała w sprawie zwolnienia położonych na terenie Gminy Kuźnia Raciborska budynków lub ich 
części będących własnością przedsiębiorców od podatku od nieruchomości, w ramach pomocy de 
minimis, 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak. 
Uwag nie wniesiono. 

Opinia Komisji: pozytywna. 

 

Załącznik nr 10 Uchwała w sprawie zwolnienia położonych na terenie Gminy Kuźnia Raciborska 
budynków lub ich części będących własnością przedsiębiorców od podatku od nieruchomości, w 
ramach pomocy de minimis, 

 

- Uchwała w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
ochotniczych straży pożarnych oraz kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży 
pożarnych. 

 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak. 
Uwag nie wniesiono. 

Opinia Komisji: pozytywna. 

 

Załącznik nr 11 Uchwała w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników ochotniczych straży pożarnych oraz kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych 
straży pożarnych. 

 
- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok; 
Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnika Miasta. 

Uwag nie wniesiono. 
Opinia Komisji: pozytywna. 

Załącznik nr 12 Drugi projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 



4. Sprawy bieżące. 

Wnioski do budżetu przedstawiła Pani Anna Szostak. 
 
 
Przewodnicząca o godzinie 16.00 przewodnicząca wprowadziła przerwę w obradach Komisji do 7 
marca 2024 r. 
 
7 marca 2024 r. o godzinie 14.40 ponownie rozpoczęto posiedzenie Komisji. 
 
Kontynuowano opiniowanie uchwał.  
- uchwała w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska; 
Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnika Miasta. 

Uwag nie wniesiono. 
Opinia Komisji: pozytywna. 

Załącznik nr 12  Projekt  uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia 
Raciborska. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim za 

udział i zamknęła 109 posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów. 

 

 

 

 

      Przewodnicząca 

      Komisji Budżetu i Finansów 

 

      Grażyna Tokarska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Marcin Gałuszka-Biernacki 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

https://1drv.ms/u/s!AEYuCvbOFvaphpMW
https://1drv.ms/u/s!AEYuCvbOFvaphpMW

